



# CUB

## CAPITAL UNION BANK

### **Capital Union Bank adopts the MIS Solution from Integraal for Banking**

In collaboration with our partner Avaloq, Capital Union Bank (“CUB”), headquartered in The Bahamas, has successfully deployed and adopted Integraal for Banking’s MIS Digital Solution. This initiative aimed to provide CUB with a precise, analytical view of its financial needs - enabling increased efficiency and optimized data tracking.

*“Thanks to the MIS solution from Integraal for Banking, we now have increased visibility into our financial data, allowing for quicker and more informed strategic decisions. Implementing this solution marks a key milestone for the bank.” - Mikeiko Brown-Collie, CFO of Capital Union Bank.*

This feedback - after several months of use, illustrates the strength of the partnership between Capital Union Bank and Avaloq; and highlights Integraal for Banking’s commitment to delivering solutions tailored to the specific needs of its clients.

We are excited to see how this collaboration will continue to transform the operations of Capital Union Bank in the coming years.



### **Capital Union Bank adopte la solution MIS d’Integraal for Banking**

En collaboration avec notre partenaire Avaloq, Capital Union Bank (« CUB »), située aux Bahamas, a déployé et adopté la solution MIS Digital d’Integraal for Banking. Ce projet visait à offrir à CUB une vue analytique précise de ses besoins financiers, permettant une efficacité accrue et un suivi optimisé de leurs données.

*“Grâce à la solution MIS d’Integraal for Banking, nous bénéficions désormais d’une visibilité accrue sur nos données financières, facilitant des décisions stratégiques plus rapides et éclairées. L’implémentation de cette solution représente une étape clé pour la banque. déclare Mikeiko Brown-Collie, CFO de Capital Union Bank”.*

Ce retour d’expérience, après plusieurs mois d’utilisation, illustre la force du partenariat entre Capital Union Bank et Avaloq, et met en évidence l’engagement d’Integraal for Banking à fournir des solutions adaptées aux besoins spécifiques de ses clients.

Nous sommes impatients de voir comment cette collaboration continuera à transformer les opérations de Capital Union Bank dans les années à venir.